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PROTOKÓŁ Nr XXIII/13 

Rady Powiatu w Goleniowie 
odbytej w dniu 16 maja 2013 r. 

 
 
 

Obrady rozpoczęto o godz. 1200 zakończono o godz. 1340. 
 
I. Obecność. 
 
Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych, 
Obecność na sesji w chwili otwarcia obrad – 15 radnych. 
Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu. 
 
W sesji udział wzięli: 
Zbigniew Mazur – Skarbnik Powiatu, 
Anna Stępień – Buryszek p.o. Sekretarza Powiatu 
oraz dyrektorzy wydziałów Starostwa Powiatowego. 
 
Ponadto w sesji udział wzięli kierownicy jednostek oraz zaproszeni goście.  
 
II. Porządek dzienny posiedzenia. 

 
1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego uzupełnienie lub zmianę, 
c) przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 28 marca 2013 r. 

2. Interpelacje i zapytania radnych.  
3. Ocena stanu bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Goleniowskiego za 2012 rok. 

a) stanowisko Zarządu Powiatu, 
b) stanowiska Komisji. 

4. Sprawozdanie z działalności Domu Pomocy Społecznej w Nowogardzie, Smużyny 2  
z filią w Nowogardzie przy ul. Piłsudskiego 9 za okres od 01.01.2012 r. do 31.12.2012r. 

a) stanowisko Zarządu Powiatu, 
b) stanowiska Komisji. 

5. Sprawozdanie z realizacji Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób 
Niepełnosprawnych na lata 2003 – 2015 za rok 2012r. 

a) stanowisko Zarządu Powiatu, 
b) stanowiska Komisji. 

6. Sprawozdanie z działalności rehabilitacyjnej i wykorzystania środków finansowych 
Warsztatów Terapii Zajęciowej w Nowogardzie za rok 2012.  

a) stanowisko Zarządu Powiatu, 
b) stanowiska Komisji. 

7. Informacja nt. funkcjonowania Centrum Obsługi Placówek Opiekuńczo-  
Wychowawczych w Goleniowie. 
a) stanowisko Zarządu Powiatu, 
b) stanowiska Komisji. 

8. Ocena stanu utrzymania dróg powiatowych za rok 2012. 
a) stanowisko Zarządu Powiatu, 
b) stanowiska Komisji. 
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9. Informacja z realizacji zadania zleconego z zakresu orzekania o niepełnosprawności  
    i stopniu niepełnosprawności w 2012 roku. 

a) stanowisko Zarządu Powiatu, 
b) stanowiska Komisji. 

10. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) wyposażenia jednostek organizacyjnych Powiatu Goleniowskiego w majątek, 
b) ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych oraz szkół specjalnych  

w Powiecie Goleniowskim, 
c) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości, 
d) rozwiązania spółki pod firmą „Centrum Medyczne” spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością w Goleniowie, 
e) wyrażenia zgody na obniżenie ceny nieruchomości, stanowiącej zabudowaną działkę nr 

155/2, położoną w obrębie Mosty,  
f) udzielenia dotacji na dofinansowanie zadania z zakresu ochrony środowiska, 
g) udzielenia dotacji celowej dla Gminy Nowogard na dofinansowanie zadania 

inwestycyjnego na drodze gminnej, 
h) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych i dworców, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Goleniowski, oraz warunków i zasad 
korzystania z tych obiektów, 

i) powierzenia Gminie Goleniów zarządzania drogami powiatowymi, 
j) powierzenia Gminie Stepnica zarządzania drogami powiatowymi, 
k) powierzenia Gminie Przybiernów zarządzania drogami powiatowymi,    
l) zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2013 rok i zmieniająca uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego za 2013 r., 
m) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Goleniowskiego na lata 2013-2027, 
n) rozpatrzenia skargi. 

11. Blok informacyjny: 
a) sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami, 
b)  informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 

12. Wolne wnioski. 
13.Odpowiedzi na interpelacje. 
14.Zamknięcie obrad. 

 
III. Przebieg posiedzenia. 
  

Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc dokonał otwarcia XXIII sesji Rady Powiatu, 
powitał zaproszonych gości, wszystkich radnych oraz przedstawicieli mediów. Następnie  
w oparciu o listę obecności stwierdził, że na sali jest 15 radnych, co stanowi quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał.  
 
Ad.1.b. Przewodniczący Rady przedstawił porządek dzienny posiedzenia i zapytał, czy są wnioski 
o jego zmianę lub uzupełnienie.  
 
Radny Marcin Fedeńczak – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej wniósł  
o wprowadzenie do porządku obrad sesji w pkt 10n). projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 
skargi. 
 
Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę do porządku obrad – 15 radnych za. 
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Ad.1.c.  
Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc poinformował, iż protokół z XXII sesji Rady 
Powiatu w Goleniowie z dnia 28 marca 2013 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i Zarządu 
Powiatu na siedem dni przed dzisiejszą sesją.  
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego protokołu.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół z XXII sesji Rady Powiatu w Goleniowie  
z dnia 28 marca 2013 r. został przyjęty jednogłośnie, w obecności 15 radnych.  
 
Ad.2.    
Radna Gizela Rybicka wniosła zapytanie do Przewodniczącego Zarządu Powiatu odnośnie 
ukazania się 7 maja 2013 r. na stronie internetowej Urzędu Gminy i Miasta Goleniów ogłoszenia  
o powstaniu Warsztatów Terapii Zajęciowej w Goleniowie. Podany został adres e-mail, numery 
telefonów Zespołu Szkół Specjalnych i w ogłoszeniu tym podano również informację, że 
warsztaty te będą organizowane na bazie tej szkoły. Radna chciałaby uzyskać więcej informacji na 
ten temat, ponieważ zgłaszają się do radnej osoby tym zainteresowane. W związku z tym Radna 
chciałaby wiedzieć na jakim etapie jest ta sprawa, na jakim poziomie planowane są koszty, kto się 
tym zajmuje organizacyjnie.   
 
Godz. 1210  - przybyła radna Anna Fedorczuk-Smolira, stan – 16 radnych.   

 
Wicestarosta Tomasz Kulinicz zabrał głos dziękując Komendantowi Policji  
w Goleniowie, służbom policji oraz straży miejskiej za bardzo dobre, profesjonalne 
zabezpieczenie Gali Sztuk Walki, która odbyła się w ubiegłą sobotę w Goleniowie. Na hali 
sportowej w ZSP było 1800 osób i z tego, co wiadomo nie wydarzyła się żadna sytuacja, która 
mogłaby zagrażać życiu lub zdrowiu osób tam będących.  
Ponadto Wicestarosta poinformował radnych, że 21 czerwca z okazji Dnia Samorządowca 
organizowany będzie piknik dla pracowników Starostwa, na który również zaprasza serdecznie 
Radnych. Wszelkie informacje na ten temat będzie można uzyskać w Biurze Rady, a lista będzie 
już dziś.   
 
Ad.3. 
Sprawozdanie dot. oceny stanu bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Goleniowskiego za 2012 rok stanowi zał. 
nr 2 do protokołu.  
 
Ad.3.a.  
Starosta T. Stanisławski poinformował, iż powyższe sprawozdanie było omawiane na 
posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 10 kwietnia 2013 r. i zostało pozytywnie zaopiniowane.   
 
Ad.3.b.  
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, iż Komisja powyższe sprawozdanie zaopiniowała pozytywnie.   
 
Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, iż   
Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Rewizyjna przyjęły do wiadomości powyższe 
sprawozdanie.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem Sprawozdania dot. oceny 
stanu bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Goleniowskiego za 2012 rok, Rada głosowała jednogłośnie,  
w obecności 16 radnych.  
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Ad.4.  
Sprawozdanie z działalności Domu Pomocy Społecznej w Nowogardzie, Smużyny 2 z filią w Nowogardzie przy 
ul. Piłsudskiego 9 za okres od 01.01.2012 r. do 31.12.2012 r. stanowi zał. nr 3 do protokołu.     
 
Ad4.a. 
Starosta T. Stanisławski poinformował, iż powyższe sprawozdanie było analizowane przez 
Zarząd Powiatu w dniu 26 kwietnia 2013 r. i zostało zaopiniowane pozytywnie. 
 
Ad.4.b. 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, iż Komisja powyższe sprawozdanie zaopiniowała pozytywnie.   
 
Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, iż   
Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Rewizyjna przyjęły do wiadomości powyższe 
sprawozdanie.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem Sprawozdania  
z działalności Domu Pomocy Społecznej w Nowogardzie, Smużyny 2 z filią w Nowogardzie przy ul. 
Piłsudskiego 9 za okres od 01.01.2012 r. do 31.12.2012 r., Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 
16 radnych.  
 
Ad.5.  
Sprawozdanie z realizacji Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2003-
2015 za rok 2012, stanowi zał. nr 4 do protokołu.  
 
Ad.5.a. 
Starosta T. Stanisławski poinformował, iż niniejsze sprawozdanie było omawiane na posiedzeniu 
Zarządu Powiatu w dniu 10 kwietnia 2013 r. i zostało pozytywnie zaopiniowane. 
  
Ad.5.b. 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, iż Komisja powyższe sprawozdanie przyjęła do wiadomości.     
 
Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, iż   
Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Rewizyjna przyjęły do wiadomości powyższe 
sprawozdanie.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem Sprawozdania  
z realizacji Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2003-2015 za rok 
2012, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 16 radnych. 
 
Ad.6.  
Sprawozdanie z działalności rehabilitacyjnej i wykorzystania środków finansowych Warsztatów Terapii 
Zajęciowej w Nowogardzie za rok 2012 stanowi zał. nr 5 do protokołu. 
 
 
Ad.6.a. 
Starosta T. Stanisławski poinformował, że powyższe sprawozdanie omawiane było na 
posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 10 kwietnia 2013 r. i zostało pozytywnie zaopiniowane. 
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Ad.6.b. 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, iż Komisja zapoznała się z powyższym sprawozdaniem.     
 
Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, iż   
Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Rewizyjna przyjęły do wiadomości powyższe 
sprawozdanie.  
 
Godz. 1215 – przybył Radny Kazimierz Lembas, stan – 17 radnych 
 
Radna Gizela Rybicka przypomniała, że jeszcze w poprzedniej kadencji na którejś sesji wnosiła   
o pozyskiwanie dodatkowych środków na różnego rodzaju programy jako organizacja 
pozarządowa prowadząca warsztaty terapii zajęciowej. Radna zwróciła się do Pani Gawlickiej  
z pytaniem na jakim etapie jest ta sprawa, czy jako organizacja przekształcili się Państwo  
w organizację pożytku publicznego, by móc pozyskiwać środki w ramach 1% . 
 
Pani Jolanta Gawlicka odpowiedziała, że nie zajmuje się tymi środkami, ponieważ jest to sprawa 
stowarzyszenia, a ona sama dba tylko o to, aby warsztaty funkcjonowały i odbywała się 
rehabilitacja taka, która jest wskazana w ustawie, dlatego nie chce zabierać głosu w takiej sprawie. 
 
Radna G. Rybicka dodała, że nie bez powodu zadała to pytanie, ponieważ Pani Gawlicka jest 
również członkiem tego stowarzyszenia. 
 
Pani Gawlicka odpowiedziała, że oczywiście korzystali z projektów i środków z Unii 
Europejskiej, gdzie uczestnicy warsztatów z Nowogardu brali udział w ubiegłym roku  
w projekcie dotyczącym  pracy bez barier. Natomiast na rok bieżący nie ma żadnego programu, 
ponieważ potrzebne są również środki własne, których stowarzyszenie nie ma. 
 
Radna G. Rybicka ponownie zapytała, czy Państwo jako stowarzyszenie przekształcili się  
w organizację pożytku publicznego. 
 
Pani Gawlicka odpowiedziała, że nie.  
 
Radna Rybicka zapytała ile osób od czasu uruchomienia Warsztatów Terapii Zajęciowej podjęło 
zatrudnienie oraz ile osób oczekuje na miejsce jako rezerwa?  
 
Pani Gawlicka odpowiedziała, że trzy osoby podjęły zatrudnienie, natomiast inne osoby, które 
odeszły pracują tylko dorywczo, natomiast 7 osób oczekuje na wolne miejsce.  
 
Radna G. Rybicka zapytała, czy istnieje możliwość zwiększenia liczby uczestników warsztatów. 
 
Pani Gawlicka odpowiedziała, że właśnie myślą nad tą kwestią i na pewno w najbliższym czasie 
zwrócą się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o dodatkowe środki na ten cel.                
 
Na zakończenie Radna G. Rybicka powiedziała, że z premedytacją zadała wszystkie te pytania 
ponieważ podobne Warsztaty Terapii Zajęciowej mają powstać w Goleniowie i jak to się ma, że 
w jednym powiecie mają funkcjonować dwie placówki tego samego typu głównie bazujące na 
środkach finansowych powiatu.  
 
Pani Gawlicka odpowiedziała, że cały czas poszukują sponsorów i co rok ich uzyskują, bo to nie 
jest tak, że stowarzyszenie jest bezczynne i nic nie robi. Zostało zakupione łóżko rehabilitacyjne 
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dzięki środkom własnym i dofinansowaniu z PFRON. Ponadto stowarzyszenie uzyskuje również 
dużą pomoc jeżeli chodzi o potrzebne materiały do pracowni. 
 
Godz. 1225 – przybył Radny Piotr Kijko, a obrady sesji opuścił Radny Józef Korkosz, stan – 17 
radnych. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem Sprawozdania  
z działalności rehabilitacyjnej i wykorzystania środków finansowych Warsztatów Terapii Zajęciowej  
w Nowogardzie za rok 2012, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
  
Ad.7. 
Informacja nt. funkcjonowania Centrum Obsługi Placówek Opiekuńczo-Wychowawczych w Goleniowie stanowi 
zał. nr 6 do protokołu.  
 
Ad.7.a. 
Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, iż powyższy materiał omawiany był przez Zarząd 
Powiatu w dniu 26 kwietnia 2013 r. i został pozytywnie zaopiniowany.  
 
Ad.7.b 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, iż Komisja zapoznała się z powyższym materiałem, a Pani dyrektor 
odpowiedziała na wszystkie pytania członków Komisji.      
 
Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, iż   
Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Rewizyjna zapoznały się z powyższym materiałem.  
 
Radna Gizela Rybicka zapytała, jak została rozwiązana sprawa braku psychologa w tej placówce, 
który przebywa na długotrwałym zwolnieniu lekarskim? 
 
Pani Magdalena Dudziak-Mużyło - Dyrektor COPOW odpowiedziała, że Pani psycholog 
przebywała na długotrwałym zwolnieniu lekarskim związanym z ciążą, a obecnie przebywa na 
urlopie macierzyńskim. W związku z tym zatrudniony jest drugi psycholog, który pracuje na 
całym etacie.    
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem Informacji nt. 
funkcjonowania Centrum Obsługi Placówek Opiekuńczo-Wychowawczych w Goleniowie, Rada głosowała 
jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  
 
Ad.8. 
Materiał dot. oceny stanu utrzymania dróg powiatowych za rok 2012 stanowi zał. nr 7 do protokołu.   
 
Ad.8.a. 
Starosta T. Stanisławski poinformował, iż powyższy materiał omawiany był na posiedzeniu 
Zarządu Powiatu w dniu 10 kwietnia 213 r. i został pozytywnie zaopiniowany. 
 
Ad.8.b.  
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, iż Komisja zapoznała się z przedstawionym materiałem. 
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Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, iż   
Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Rewizyjna powyższy materiał przyjęły do 
wiadomości.  
 
Radny Kazimierz Lembas powiedział, że środki przeznaczane na zimowe utrzymanie dróg są 
stanowczo za niskie. Z informacji jaką Dyrektor Wydziału Dróg Powiatowych przedstawił na 
Komisji wynika, że gdyby było nawet dziesięć razy więcej środków to i tak nie spełnialibyśmy 
tych wymogów, które powinniśmy tzn. utrzymanie wszystkich dróg w pełnym zakresie. Dlatego 
powinniśmy mieć pełną świadomość, że czym trudniejsza jest zima, tym wydatki są większe. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem materiału dot. Oceny 
stanu utrzymania dróg powiatowych za 2012 r., Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  
  
Ad.9. Informacja z realizacji zadania zleconego z zakresu orzekania o niepełnosprawności  
i stopniu niepełnosprawności w 2012 roku stanowi zał. nr 8 do protokołu.   
 
Ad.9.a.  
Starosta T. Stanisławski poinformował, że powyższa informacja omawiana była na posiedzeniu 
Zarządu Powiatu w dniu 10 kwietnia 2013 r. i została pozytywnie zaopiniowana. Ponadto 
Starosta dodał, iż nastąpiła zmiana na stanowisku Przewodniczącego Zespołu, a osoby 
zainteresowane tym tematem zaprasza na konferencję, która odbędzie się 20 maja o godz. 1000   

w sali konferencyjnej KRS „FALA” z udziałem przedstawicieli Ministerstwa Pracy, 
przedstawiciela Wojewody oraz Związku Powiatów Polskich, ponieważ przygotowywane są 
zmiany, co do funkcjonowania tych Zespołów. 
 
Ad.9.b. 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, iż Komisja zapoznała się z przedstawionym materiałem. 
 
Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, iż   
Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Rewizyjna powyższy materiał przyjęły do 
wiadomości.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem Informacji z realizacji 
zadania zleconego z zakresu orzekania o niepełnosprawności i stopniu niepełnosprawności w 2012 roku, Rada 
głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  
 
Ad.10.a. 
Starosta Tomasz Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyposażenia jednostek 
organizacyjnych Powiatu Goleniowskiego w majątek, który stanowi zał. nr 9 do protokołu.   
Starosta dodał, iż w uchwale w miejscu cytowanej ustawy o samorządzie powiatowym zabrakło 
roku, który należy dopisać.   
 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, iż   
Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Rewizyjna powyższy projekt uchwały zaopiniowały 
pozytywnie. 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie wyposażenia jednostek 
organizacyjnych Powiatu Goleniowskiego w majątek, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 
radnych 
 
UCHWAŁA NR XXIII/206/13 stanowi zał. nr 10 do protokołu.  
 
Ad.10.b. 
Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
ponadgimnazjalnych oraz szkół specjalnych w Powiecie Goleniowskim, który stanowi zał. nr 11 do 
protokołu.  

 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, iż   
Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Rewizyjna powyższy projekt uchwały zaopiniowały 
pozytywnie. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia planu sieci 
publicznych szkół ponadgimnazjalnych oraz szkół specjalnych w Powiecie Goleniowskim, Rada głosowała 
jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XXIII/207/13 stanowi zał. nr 12 do protokołu.  
 
Ad.10.c.  
Starosta Tomasz Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 
nieruchomości, stanowiący zał. nr 13 do protokołu.  
Starosta dodał, iż w § 1 w ust 2 wkradł się błąd i zamiast wyrazu „równicy” powinno być 
„różnicy”. 

 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, iż   
Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Rewizyjna powyższy projekt uchwały zaopiniowały 
pozytywnie. 

 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zamianę nieruchomości, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XXIII/208/13 stanowi zał. nr 14 do protokołu.  
 
Ad.10.d. 
Starosta Tomasz Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie rozwiązania spółki pod firmą 
„Centrum Medyczne” spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Goleniowie, stanowiący zał. nr 15 do 
protokołu.   

 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, iż   
Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Rewizyjna powyższy projekt uchwały zaopiniowały 
pozytywnie. 

 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie rozwiązania spółki pod 
firmą „Centrum Medyczne” spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Goleniowie, Rada głosowała 
jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

 
UCHWAŁA NR XXIII/209/13 stanowi zał. nr 16 do protokołu.  
 
Ad.10.e.  
Starosta Tomasza Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obniżenie ceny 
nieruchomości, stanowiącej zabudowaną działkę nr 155/2, położoną w obrębie Mosty, stanowiący zał. nr 17 
do protokołu. 
Starosta dodał, iż w § 1 wkradły się błędy: zamiast „stanowiąca” powinno być „stanowiącej” oraz 
„zgoda” na „zgodą” i „te” na „tę”. 

 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, lecz nie jednogłośnie. 
 
Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, iż   
Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Rewizyjna powyższy projekt uchwały zaopiniowały 
pozytywnie. 
 
Radna Dunuta Faryniarz zwróciła się z pytaniem do Zarządu, czy istnieje jeszcze możliwość 
odwrócenia działań związanych ze sprzedażą pałacu w Mostach. Radna wyraziła swój żal  
i stwierdziła, iż jest jej osobiście bardzo szkoda, że obiekt o znaczeniu historycznym na oczach 
wszystkich niszczeje. Radna ma poczucie, iż jedyną troską właścicieli pałacu jest jego sprzedaż za 
wszelką cenę, na bardzo złych warunkach. Decyzja ta budzi wewnętrzny sprzeciw Radnej, a sam 
fakt wystawienia zabytkowego obiektu do sprzedaży uważa za rozwiązanie daleko niefortunne, 
tym bardziej, że środki unijne dają szansę na przywrócenie temu obiektowi dawnego blasku,  
świetności i pozostawienie go w zasobach naszego powiatu. Z takich możliwości skorzystało 
wiele miast w Polsce, które dzięki środkom unijnym przeznaczonym na utrzymanie obiektów 
zabytkowych, obiektów dziedzictwa kulturowego wyremontowały swoje zabytki Środki na ten cel  
są zdecydowanie większe niż przyznane zostały innym państwom. Radna podała przykładowe 
miasto, które skorzystało z pomocy unijnej na odnowę, konserwację i rewitalizację obiektu 
zabytkowego. Jelenia Góra pozyskała środki na ochronę zabytku centrum kultury w mieście  
w wysokości 6.600.000 zł i poziom tego dofinansowania jest bardzo wysoki, bo aż 85% z tego ze 
środków własnych wyłożono 990.000 zł. Podobnie jest w innych miastach, gdzie środki unijne 
uratowały bezcenne zabytki przed sprzedażą i pozbyciem się ich z majątku powiatu. Na 
zakończenie Radna powtórzyła pytanie, czy istnieje możliwość i czy możemy jeszcze rozważać 
możliwość zdobycia środków unijnych, czy w ogóle o takie pieniądze ktoś zabiegał, czy 
wykorzystano taką szansę. Ponadto Radna zapytała, czy wszyscy Radni widzieli ten obiekt, bo 
sama Radna osobiście nie miała szansy jego obejrzenia, więc jeśli dojdzie do sprzedaży tego 
obiektu, to być może nowy właściciel pozwoli kiedyś zobaczyć odnowione wnętrza tego pałacu. 
Radna zapytała, czy nie należałoby jeszcze dokładnie obejrzeć ten obiekt, spojrzeć na niego 
oczami gospodarzy, być może zadziałają jeszcze jakieś emocje, więzi, czy patriotyzm lokalny. 
 
Przewodniczący Rady W. Kaleczyc poprosił Starostę Tomasza Stanisławskiego o zabranie głosu  
i ustosunkowanie się do wypowiedzi Radnej Danuty Faryniarz.  
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Starosta T. Stanisławski powiedział, że za nim Zarząd Powiatu podjął decyzję o sprzedaży pałacu 
w Mostach, zlecił przygotowanie koncepcji przebudowania tego obiektu na dom pomocy 
społecznej. Z samej kalkulacji tej koncepcji wynikało, że musielibyśmy wydatkować na ten cel 6 
mln zł, a fundusze unijne jak wiadomo już się kończą i nie wiadomo, czy w nowej perspektywie, 
która jest nie wiadoma moglibyśmy jakieś środki pozyskać, ponieważ pałac ten nie znajduje się  
w mieście, by mógł być przeznaczony np. na dom kultury i służyć miastu pod zadanie własne 
gminy. Natomiast my zastanawialiśmy się w jakim kierunku jako powiat moglibyśmy pozyskać 
środki, to był jedyny pomysł utworzenia tam domu pomocy społecznej. Były również 
zainteresowane prowadzeniem takiej działalności podmioty prywatne, które po wizycie  
u konserwatora zabytków zrezygnowały, ponieważ otrzymały informację, że nie dostaną zgody 
od konserwatora na uruchomienie dps-u w tym obiekcie. Dlatego dziś decydując się na sprzedaż 
tego obiektu, skupiamy się na tym, aby dalej nie generować kosztów związanych z jego 
utrzymaniem. Jeżeli podmiot prywatny będzie miał jakikolwiek interes w zrobieniu tam jakiegoś 
businessu, to dla nas będzie to jakaś wartość dodana, polegająca na tym, że jeżeli będzie tam 
prowadzona działalność gospodarcza, to będą miejsca pracy oraz fakt, że dany przedsiębiorca 
będzie współpracować również z lokalnymi firmami. Na pytanie Radnej, czy musimy sprzedać 
ten obiekt Starosta odpowiedział, że nie musimy tylko cały czas generowane są bardzo wysokie 
koszty utrzymania tego obiektu, a pomysłu na utworzenie tam działalności w ramach zadań 
własnych powiatu nie mamy.       
 
Radna Danuta Faryniarz zadała pytanie Staroście, czy u podstaw decyzji o sprzedaży tego obiektu 
nie był fakt, że potrzebne nam są środki na zabezpieczenie innych spraw i dlatego ten pomysł  
o sprzedaży był od razu zaakceptowany po nieudanym pomyśle przeznaczenia pałacu na dom 
pomocy społecznej.  
 
Starosta odpowiedział, że nie możemy wiązać dochodów ze sprzedaży pałacu w Mostach  
z wydatkami na inwestycje, które prowadzimy. Wręcz nie wolno nam tego robić. Jeżeli jakieś 
środki ze sprzedaży uzyskamy, to oczywiście wejdą one do budżetu powiatu, ale to Rada 
zdecyduje na jaki cel zostaną przeznaczone. 
 
Radna D. Faryniarz zapytała, czy Zarząd wie, że istniała możliwość pozyskania do roku 2013 
środków na zabezpieczenie tego obiektu przed niszczeniem i kradzieżą. Radna dodała, że teraz 
utyskujemy, że rozkradli ten obiekt, zniszczyli i podpalili, a nie zabezpieczyliśmy się na taką 
ewentualność pozyskując środki z zewnątrz, a uzyskali takie środki ci, którzy się starali. Radna 
powtórzyła pytanie, czy my staraliśmy się o środki unijne na ten cel? 
 
Starosta T. Stanisławski odpowiedział, że nie staraliśmy się o pozyskanie środków, ponieważ 
obiekt był od razu przygotowywany do sprzedaży, natomiast jeżeli chodzi o spalenie, to nie nasza 
nieruchomość została spalona tylko Agencji Nieruchomości Rolnych Skarbu Państwa sąsiadująca 
z pałacem. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
obniżenie ceny nieruchomości, stanowiącej zabudowaną działkę nr 155/2, położoną w obrębie Mosty, Rada 
głosowała 14 głosami za, przy 3 wstrzymujących, w obecności 17 radnych.      

 
UCHWAŁA NR XXIII/210/13 stanowi zał. nr 18 do protokołu. 
 
Ad.10.f.  
Starosta Tomasz Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na 
dofinansowanie zadania z zakresu ochrony środowiska, który stanowi zał. nr 19 do protokołu.    
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Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, iż   
Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Rewizyjna powyższy projekt uchwały zaopiniowały 
pozytywnie. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia dotacji na 
dofinansowanie zadania z zakresu ochrony środowiska, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 
radnych.  
 
UCHWAŁA NR XXIII/211/13 stanowi zał. nr 20 do protokołu.   

 
Ad.10.g.  
Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Gminy 
Nowogard na dofinansowanie zadania inwestycyjnego na drodze gminnej, stanowiący zał. nr 21 do 
protokołu.  

 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, iż   
Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Rewizyjna powyższy projekt uchwały zaopiniowały 
pozytywnie. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia dotacji 
celowej dla Gminy Nowogard na dofinansowanie zadania inwestycyjnego na drodze gminnej, Rada głosowała 
jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

 
UCHWAŁA NR XXIII/212/13 stanowi zał. nr 22 do protokołu.  
 
Ad.10.h.  
Wicestarosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia 
przystanków komunikacyjnych i dworców, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Goleniowski, oraz 
warunków i zasad korzystania z tych obiektów, który stanowi zał. nr 23 do protokołu.   

 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, iż   
Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Rewizyjna powyższy projekt uchwały zaopiniowały 
pozytywnie. 

 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
określenia przystanków komunikacyjnych i dworców, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat 
Goleniowski, oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów, Rada głosowała jednogłośnie,  
w obecności 17 radnych.  
 
UCHWAŁA NR XXIII/213/13 stanowi zał. nr 24 do protokołu.  
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Ad.10.i. 
Wicestarosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Goleniów 
zarządzania drogami powiatowymi, stanowiący zał. nr 25 do protokołu.   

 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, iż   
Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Rewizyjna powyższy projekt uchwały zaopiniowały 
pozytywnie. 

 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie powierzenia Gminie 
Goleniów zarządzania drogami powiatowymi, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  

 
UCHWAŁA NR XXIII/214/13 stanowi zał. nr 26 do protokołu. 

 
Ad.10.j. 
Wicestarosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Stepnica 
zarządzania drogami powiatowymi, który stanowi zał. nr 27 do protokołu.  

 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, iż   
Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Rewizyjna powyższy projekt uchwały zaopiniowały 
pozytywnie. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie powierzenia Gminie 
Stepnica zarządzania drogami powiatowymi, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

 
UCHWAŁA NR XXIII/215/13 stanowi zał. nr 28 do protokołu. 

 
Ad.10.k. 
Wicestarosta Tomasz Kulinicz przedstawił projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Przybiernów 
zarządzania drogami powiatowymi, stanowiący zał. nr 29 do protokołu. 

 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, iż   
Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Rewizyjna powyższy projekt uchwały zaopiniowały 
pozytywnie. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie powierzenia Gminie 
Przybiernów zarządzania drogami powiatowymi, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 
radnych. 
 
UCHWAŁA NR XXIII/216/13 stanowi zał. nr 30 do protokołu.    
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Ad.10.l. 
Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur omówił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu 
Goleniowskiego na 2013 rok i zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 
2013 r., który stanowi zał. nr 31 do protokołu.     

 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, iż   
Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Rewizyjna powyższy projekt uchwały zaopiniowały 
pozytywnie. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu 
Powiatu Goleniowskiego na 2013 rok i zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Goleniowskiego na 2013 r., Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁ NR XXIII/217/13 stanowi zał. nr 32 do protokołu.   
 
Ad.10.m. 
Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur omówił projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej Powiatu Goleniowskiego na lata 2013 – 2027, który stanowi zał. nr 33 do protokołu.   

 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, iż   
Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Rewizyjna powyższy projekt uchwały zaopiniowały 
pozytywnie. 

 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej Powiatu Goleniowskiego na lata 2013 – 2027,Rada głosowała jednogłośnie,  
w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XXIII/218/13 stanowi zał. nr 34 do protokołu.  

 
Ad.10.n. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Kazimierz Lembas omówił projekt uchwały  
w sprawie rozpatrzenia skargi, która stanowi zał. nr 35 do protokołu.   
Przewodniczący Komisji poinformował, iż Komisja proponuje uznać za bezzasadną skargę Pana 
Marka Machnickiego na działalność Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Goleniowie.   

 
Starosta Tomasz Stanisławski poinformował Przewodniczącego Rady Powiatu Witolda 
Kaleczyca, że nie weźmie udziału w głosowaniu nad powyższym projektem uchwały.  
 
Biorących udział w głosowaniu - 16 radnych.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi, Rada 
głosowała jednogłośnie - 16 głosów za.  
 
UCHWAŁA NR XXIII/219/13 stanowi zał. nr 36 do protokołu.  
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Ad.11.a. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu w Goleniowie w okresie 
od 14 marca 2013 r. do 23 kwietnia 2013 r. stanowi zał. nr 37 do protokołu.   
 
Pytań do powyższego sprawozdania nie było. 

 
Ad.11.b. 
Przewodniczący Rady W. Kaleczyc poinformował, iż wszyscy radni złożyli w terminie 
oświadczenia majątkowe. Przewodniczący dodał, że sprawdzał złożone oświadczenia i jego 
zdaniem w oświadczeniach tych uchybień nie ma. Zgodnie z ustawą do 30 października 
Przewodniczący poinformuje Radę o ustaleniach urzędu skarbowego.   
 
Następnie Przewodniczący Rady poinformował, iż druga sprawa dotyczy uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z Radna Danutą Domaradzką, którą Rada 
podjęła.  
Następnie Przewodniczący odczytał pismo Wojewody Zachodniopomorskiego znak: NK-
3.4110.3.2013.KJ z dnia 03.04.2013 r., które stanowi zał. nr 38 do protokołu, następnie 
poinformował, iż wszystkie dokumenty, o które wnosił Wojewoda zostały przesłane.  
W konsekwencji tego pisma Wojewoda przysłał kolejne pismo, które Przewodniczący odczytał 
znak: NK-3.4100.85.2013.KJ, stanowiące zał. nr 39 do protokołu.  
Przewodniczący W. Kaleczyc dodał, iż po przeczytaniu tego pisma od Wojewody nie do końca 
wszystkie kwestie były jasne chociażby to, że Rada miałaby głosować nad dwoma projektami 
uchwał w tej samej sprawie, czy sporządzenie wnikliwego uzasadnienia faktycznego i prawnego 
do uchwały. Dlatego Przewodniczący zwrócił się o wyjaśnienie pewnych treści pisma do radcy 
prawnego, który udzielił odpowiedzi zawartych w piśmie, adresowanym do Wojewody znak: 
BRZ.0004.4.2013.AO z dnia 15.05.2013 r. Pismo, które odczytał Przewodniczący Rady stanowi 
zał. nr 40 do protokołu.    

 
Radny Kazimierz Lembas powiedział, że ma dwie wątpliwości, z którymi chciałby się podzielić. 
Po pierwsze Radny ma nadzieję, że opinia prawna do tego pisma jest w aktach i Przewodniczący 
będzie mógł nią dysponować, ponieważ z tej odpowiedzi wynika, że Rada podważa podstawę 
prawną wystąpienia Wojewody i należy mieć tego świadomość. Czy Wojewoda wytykając nam, że 
nie podjęliśmy stosownej uchwały powołał się na jakąś podstawę prawną w tym piśmie, bo jeżeli 
podał to należałoby się do niej odnieść, a jeżeli nie ma podstawy prawnej to nasza polemika może 
być ewentualnie do przyjęcia, dlatego że jakby zarzucamy organowi nadzoru podejmowanie 
działań niezgodnych z prawem. 
Przewodniczący Rady dodał, że Wojewoda powołuje się na ten sam art. 22 ust. 2 ustawy  
o samorządzie powiatowym i my również w tej odpowiedzi kilkakrotnie powołujemy się na ten 
sam przepis. 
Radny K. Lembas dodał, że należy pamiętać również o tym, iż wyroki sądów zawsze są 
wydawane w indywidualnych sprawach i na nie można się powoływać, ale nie stanowią one prawa 
jeżeli są wydawane w konkretnej sprawie. Zdaniem radnego nie podjęcie uchwały przez Radę nie 
oznacza, że Rada musi podjąć drugą uchwałę o niepodjęciu tej pierwszej, ponadto najtrudniejszą 
sprawą byłoby napisanie uzasadnienia do takiej uchwały. Na zakończenie radny stwierdził, iż 
Rada Powiatu podjęła taką uchwałę, bo miała do tego prawo. 
 
Ad.12. 
Radna Gizela Rybicka powiedziała, że już kilkakrotnie zwracała uwagę na to, że Rada nie mówiąc 
już o członkach Zarządu, Przewodniczącym Zarządu i jego Zastępcy, Dyrektorach jednostek, czy 
Wydziałów Starostwa nie uczestniczy w wielu spotkaniach dotyczących naszej działalności jako 
powiatu. Było zakończenie roku szkolnego klas III w ZSP w Goleniowie, wszyscy Radni dostali 
piękne zaproszenia na zakończenie roku szkolnego maturzystów i niestety oprócz Radnej Gizeli 
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Rybickiej była tylko Radna Danuta Faryniarz. Radna dodała, iż Rada Powiatu w Goleniowie ma 
swojego Przewodniczącego Rady i dwóch Wiceprzewodniczących, Komisję Spraw Społecznych  
i Oświaty i jej Przewodniczącą i Wiceprzewodniczącego, mamy Zarząd z Przewodniczącym jego 
Zastępcą i Członkami Zarządu oraz Wydział Edukacji z Panią Dyrektor i pracownikami. Radna 
zaznaczyła, iż Rada podjęła wcześniej uchwałę w sprawie połączenia szkół i właśnie w tym roku 
wypuszczany był ostatni rocznik maturzystów tego Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych. To są 
dorośli ludzie, którzy mają reprezentować nas jako powiat, miasto i naszą małą ojczyznę. 
Oburzeni byli rodzice, absolwenci nie mówiąc już o pracownikach szkoły. W związku z zaistniałą 
sytuacją Radna wniosła o bezwzględne uczestnictwo we wszystkich uroczystościach, które 
odbywają się na terenie powiatu i dotyczą naszych placówek osób do tego zobowiązanych.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc zapytał Radną, czy to jest wniosek formalny. 
 
Radna G. Rybicka odpowiedziała, że tak. 
 
Starosta Tomasz Stanisławski zwrócił się do Radnej Gizeli Rybickiej o sformalizowanie tego 
wniosku, bo określenie: „osób zobowiązanych, sytuacji, spotkań i świąt” czego to ma dotyczyć,  
to nie jest jasne. Nie wszyscy mogą wszędzie być, są różne losowe sytuacje. Naprawdę staramy się 
być i uczestniczyć w wielu uroczystościach i spotkaniach ale nie da się być wszędzie. Jeżeli 
miałaby być ten wniosek przegłosowywany to musi być dalece sformalizowany, co do 
podmiotowości i przedmiotowości tego rodzaju okoliczności. 
 
Radny Czesław Siwek powiedział, że funkcje Przewodniczący i Wiceprzewodniczący Rady są 
funkcjami społecznymi, stara się uczestniczyć w różnego rodzaju spotkaniach ale nie zawsze 
może. Dlatego zdaniem Radnego formalizowanie tego wniosku, że wszyscy mają stać na 
baczność i w szeregu mija się z celem, należy jedynie zaapelować do Radnych. Radni są osobami 
zaufania publicznego, zostali wybrani do pełnienia tych funkcji, to również powinni bywać, tylko 
że każdy ma swoje życie, pracę, obowiązki i dlatego powinno się to robić w ramach swoich 
możliwości.  
 
Radna Anna Fedorczuk-Smolira powiedziała, że Radni z Nowogardu nie otrzymują żadnych 
zaproszeń ze szkół w Nowogardzie, aby reprezentować powiat, dlatego też jeśli dyrektorzy szkół 
życzyliby sobie obecności Radnych na różnego rodzaju uroczystościach, to powinni Radnych 
zapraszać.  
 
Radna Gizela Rybicka odpowiedziała Staroście, że do tej pory była stosowana fajna nie pisana 
zasada, że jeśli ktoś nie mógł uczestniczyć w jakiejś uroczystości to były uzgodnienia nawet  
z Radnymi, że skoro uczestniczą to mogą reprezentować Starostwo, czy Radę. Radna dodała, że 
na zakończeniu roku szkolnego klas III w ZSP nie zabrały głosu ponieważ nie miały 
upoważnienia, ani od Przewodniczącego Rady, ani od Przewodniczącego Zarządu do zabierania 
głosu w tej sprawie.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że Radna Rybicka ma rację, po prostu zabrakło w tej sprawie 
komunikacji.   
 
Starosta Tomasz Stanisławski powiedział, że nie chciałby, aby to tak zabrzmiało, że nie bierzemy 
udziału w żadnych uroczystościach, które odbywają się w naszych placówkach. Zdarzają się takie 
sytuacje, ale są one incydentalne. 
 
Przewodniczący Rady Witold Kaleczyc zwrócił się z pytaniem do Radnej Gizeli Rybickiej, czy 
podtrzymuje swój wniosek i chce, aby go Rada przegłosowała.  
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Radna G. Rybicka odpowiedziała, że skoro są takie publiczne deklaracje to Radna wycofuje swój 
wniosek ale będzie się pilnie przyglądać, czy ta komunikacja jest prawidłowa.  
 
Wicestarosta Tomasz Kulinicz powiedział, że nic nie stoi na przeszkodzie, aby podtrzymywać tę 
zasadę, o której Radna Gizela Rybicka wspominała. Jeżeli Radni mają czas i możliwość brania 
udziału w uroczystościach odbywających się w naszych jednostkach i widzą, że nie ma 
reprezentanta Zarządu, czy Przewodniczącego Rady, aby mieli świadomość, ze zawsze mają 
delegację od Zarządu, czy Rady bo są osobami publicznymi radnymi sprawującymi mandat tej 
Rady, która jest organem prowadzącym dla tych szkół i jak najbardziej, jeżeli tylko chcą mogą 
zabrać głos na danym spotkaniu. Na zakończenie Wicestarosta dodał, iż ustali z dyrektorami 
szkół, aby było zasadą zapraszanie Radnych na wszystkie uroczystości, tylko do Radnych będzie 
już należało dowiadywanie się i odbiór zaproszeń z Biura Rady, bo czasem zaproszenia takie 
wysyłane są za późno.  
 
Radna potwierdziła, że rzeczywiście zaproszenia na zakończenie roku szkolnego klas III ZSP 
były późno dostarczone do Biura Rady ale wszyscy otrzymali informację e-mailem.   
 
Przewodniczący Rady W. Kaleczyc zapytał, czy są jeszcze jakieś wnioski.     
  
Radny Piotr Kijko powiedział, iż do dnia dzisiejszego nie otrzymał odpowiedzi na interpelację 
złożoną na poprzedniej sesji w sprawie sekretarza powiatu. 
 
Przewodniczący Rady poinformował Radnego P. Kijko, iż odpowiedź na interpelację znajduje się 
w skrzynce radnego w biurze rady.  
 
Radny P. Kijko  w związku z odpowiedzią Przewodniczącego Rady W. Kaleczyca wycofał swoje 
pytanie.     
 
Radny Piotr Kijko wniósł o poinformowanie w jakiej ilości i jakie koszty generują użytkownicy 
służbowych telefonów komórkowych zatrudnionych w Starostwie. Jaki jest to miesięczny koszt 
utrzymania tych telefonów. Dodatkowo radny wniósł zapytanie, czy pracownicy Starostwa 
posiadają bezprzewodowy Internet, czyli bezprzewodowy dostęp do Internetu mobilnego. Kto 
taki Internet posiada i jakie to generuje koszty miesięczne.   
 
Radny Kazimierz Lembas wniósł o umieszczanie na stronie internetowej Starostwa wszystkich 
ogłoszeń o przetargach, również  tych małych. 
 
Radna Anna Fedorczuk-Smolira w imieniu mieszkańców Nowogardu wniosła zapytanie, czy jest 
uwzględniona w najbliższym czasie termomodernizacja budynku b. hotelu „Cisy”  
w Nowogardzie”, który straszy swoją brzydotą, zniszczoną elewacją, starymi oknami itd. Budynek 
ten wygląda żałośnie od każdej strony. Radna chciałaby wiedzieć jaki byłby koszt remontu tego 
budynku i czy jest szansa na zrobienie windy, co w konsekwencji umożliwiłoby wynajęcie 
pomieszczeń w tym budynku na najwyższych piętrach, które w tej chwili w ogóle są nie używane  
i wyglądają bardzo źle.  
 
Starosta Tomasz Stanisławski odpowiedział, że w tej sprawie jest przygotowywana dokumentacja 
do aplikowania o środki z Narodowego Fundusz Ochrony Środowiska na termomodernizacje 
tego budynku, w tej chwili jesteśmy już po audycie. Starosta dodał, że jest po rozmowie  
z Burmistrzem Nowogardu, który poinformował, że Gmina przygotowuje się do rewitalizacji tej 
części centrum miasta i w związku z tym naszą koncepcję przekazaliśmy Burmistrzowi. Ta sprawa 
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trwa już długo ponieważ długo trwały prace związane z rozgraniczeniem tego budynku ze 
względu na dużą ilość jego współwłaścicieli. To się udało już zrobić około dwa tygodnie temu 
został podpisany akt notarialny i przygotowujemy się do wykonania termomodernizacji tego 
budynku łącznie z windą.      
 
Radna Danuta Faryniarz zwróciła uwagę na konieczność wywieszenia nowych, czystych flag na 
budynku Starostwa oraz zmiany ze względów oszczędnościowych oświetlenia nad drzwiami 
głównymi Starostwa, chodzi o zamontowanie oświetlenia działającego przy pomocy czujki na 
ruch.     
 
Radny Czesław Siwek wniósł o naprawę pisuaru w toalecie męskiej nr 219, przy sali 
konferencyjnej Starostwa.   
 
Ad.13. 
Starosta T. Stanisławski poinformował, iż odpowiedzi na pozostałe wnioski i interpelacje radnych 
zostaną udzielone na piśmie.   
 
Ad.14.  
Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc                         
o godz. 1340 dokonał zamknięcia obrad XXIII sesji Rady Powiatu w Goleniowie.  
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Powiatu  
 

           Witold Kaleczyc  
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała: 
Agata Ostrowska  
 
Goleniów, dnia 29 maja 2013 r.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 



18 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2. Radna Gizela Rybicka wniosła o bezwzględne uczestnictwo we wszystkich 

uroczystościach, które odbywają się na terenie powiatu i dotyczą naszych placówek osób do 

tego zobowiązanych. Radna stwierdził, iż kilkakrotnie zwracała uwagę na  

 
 


